
Referat fra elevrådsmøde d. 10.06.25 

Tilstede:  Noel, Niksa, Silje, Camilla og Puk 

Så blev det tid til årets sidste elevråd, det var lidt fattigt på børn, men vi fik stadig en masse gode snakke 

omkring bordet.  

 

1. Ønsker til næste skoleår? Eks. Hvilke emneuger, fester osv. 

Der er mange gode ideer til næste skoleår, der blev nævnt, bamsefest, legetøjsdag og gamerdag. Vi 

snakkede også lidt om emneuger og her faldt snakken på følgende, diskofest i en uge, byggeuge 

hvor vi lavede en svævebane eller andet til skolen og så var de vilde med halloween. Derudover 

blev der igen talt om kantine, det er noget de fleste ønsker sig, vi snakkede lidt om det kunne 

begynde som et projekt for madkundskabsholdet en gang om mdr. og enten betale med kuponer 

eller penge, vi snakkede om at de ønskede Rikke ind over ift. hvad man må og ikke må. Så snakkede 

vi om en vandautomat med koldt vand til eleverne, og en madautomat.  

 

2. Evaluere påskeløb, hvad fungerede og hvad skal vi gøre bedre? 

De fleste havde lidt glemt påskeløbet, så det havde de ikke de store ting at sige om. 

 

3. Ideer til sidste skoledag. 

De gider ikke at lave det vi gør hvert år, men ville meget gerne have at der er en hoppeborg, slik, 

kage, sodavand, vandkamp med de voksne. En dag hvor man kan lave det man har lyst til. En 

hyggedag.  

Mange tak for et godt år med mange gode snakke rundt om bordet, alle har været gode til at bringe 

klassens ord med ind i rummet, og alle er blevet hørt. Vi glæder os til næste år og håber at mange igen 

ønsker at gøre en forskel sammen med os. Tak for alle jeres gode input.  

Særlig tak for at vi efter langt og hårdt træk endelig fik vores gynger igen, det er jeres fortjeneste.  

 

De bedste hilsner og et ønske om en god sommer  

Elevrådet 

 

 

 

 


